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کازرون
نماینده مردم کازرون در شورای اداری مطرح کرد:

 درمسیرتوسعه کازرون متحد شویم
سرویس شهرستان/ رحیم زارع: پنجمین جلسه شورای اداری شهرستان با 
با  افسرده و  ا...  گرامیداشت یاد وخاطره شهید تازه تفحص شده کرامت 
حضور رضازاده نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، حسن پور مدیرکل 

حراست استانداری و اعضای شورای اداری شهرستان برگزار گردید.
حسین رضازاده در سخنانی با بیان اینکه بایستی در مسیر توسعه شهرستان 
متحد شویم اظهار داشت: در مسیر خدمت گذاری نباید وام دار افراد گروه ها 

و تفکرات سیاسی باشیم.
نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی گفت: با وجود این که شهرستان 
کازرون به لحاظ موقعیت و قدمت دارای ویژگی های خاص و منحصر 

به فردی است، متاسفانه دچار عقب ماندگی و رکود است.
وی افزود :گروه ها و افراد، با سلیقه های مختلف با پرهیز از جدل های 

بیهوده بایستی همراه و یاور مسؤولان در توسعه کازرون باشند.
در  امید  و  تدبیر  دولت  گسترده  خدمات  به  اشاره  با  کازرون  فرماندار 
زمینه سرمایه گذاری بخش خصوصی اظهار داشت: مدیران نباید پشت سر 
جریان ها و افراد پنهان شوند، سازمان های مردم نهاد باید به عنوان یاوران 
ومشاوران دستگاه و اداره ها نقش خود را ایفا و از حاشیه سازی دوری کنند.
حمیدرضا گرامی گفت: توجه به آموزش و توسعه مسائل فرهنگی نقش 
مهمی در توسعه و ارتقای جایگاه شهرستان کازرون برعهده داردکه البته 
محسوب  توسعه  این  بازوهای  روحانیت،  و  دانشگاه ها  آموزشی  مراکز 

می شوند.
کشاورزی  بخش  در  رکود  و  سالی  خشک  به  اشاره  با  فرماندارکازرون 
دستور  در  باید  کشاورزی  جهاد  توسط  الگوی کشت  تغییر  داشت:  بیان 
سایر  در  سرمایه گذاری  به  توجه  آن،  از  مهم تر  البته  و  گیرد  قرار  کار 
فعالیت های اقتصادی است. گرامی با بیان اینکه حضور بخش خصوصی 
نظرات  با  برخی  متاسفانه  افزود:  بسترسازی وآرامش روانی است  نیازمند 

غیر کارشناسی در این مسیر شرایط را سخت می کنند.
وی  تأکید کرد: مدیران از حاشیه سازی ها پرهیز کنند و در مسیر انجام 

امور فقط  قانون را مورد نظر قرار دهند.
سال  نامگذاری  تحقق  به  توجه  خواستار  شهرستان  اداری  شورای  رییس 
سوءاستفاده   زمینه  رفتارها  برخی  با   نباید  افزود:  و  شد  مدیران  توسط 

فرصت طلبان و دست اندازی به بیت المال را فراهم سازیم.
توجه به تکریم ارباب رجوع، آمادگی به منظور سرشماری نفوس ومسکن 

از دیگر محورهای سخنان فرماندار بود.
رئیس  عزیزی  و  بالاده  جدید  شهردار  عنوان  به  جمشیدی  جلسه  این  در 

زندان کازرون معرفی گردیدند.
امام جمعه کازرون: 

خبرنگاران از حق مردم دفاع کنند
امام جمعه کازرون در آستانه روز و هفته خبرنگار گفت: خبرنگاران باید 
تقوی و امانتداری را سرلوحه خود قرار دهند، مشکلات مردم را به گوش 
از  به حق مردم  برسانند و در پیگیری مطالبات و خواسته های  مسئولان 

آنها دفاع کنند.
 به گزارش ایرنا حجت الاسلام محمد خرسند در خطبه های این هفته نماز 
جمعه کازرون بیان کرد: مسئولان هم باید در مقابل، انتقادپذیر باشند و 
نقدهایی را که رسانه ها با دلسوزی و با هدف حل مشکلات بیان می کنند 

بپذیرند. 
تاریخ  در  اسلامی،  جمهوری  خبرگزاری  خبرنگار  صارمی  محمود  شهید 
هفدهم مردادماه 1377 در مزار شریف افغانستان به دست تروریست های 

طالبان به شهادت رسید.
به همین مناسبت، هفدهم مرداد در تقویم رسمی کشور به نام روز خبرنگار 

نامگذاری شده است.
امام جمعه کازرون در بخش دیگری از خطبه ها به پیمان شکنی آمریکا 
در اجرای مفاد برجام اشاره کرد و گفت: همان گونه که رهبر معظم انقلاب 
هم بارها بیان فرمودند، مشکلات کشورمان را باید از داخل حل کنیم و به 

هیچ روی نمی توان به آمریکا اعتماد کرد. 
خرسند در قسمت دیگری از خطبه ها به فرا رسیدن دهه کرامت اشاره کرد 
و گفت: این دهه، دهه عزت وکرامت اهل بیت به ویژه فرزندان حضرت 
ما  ملت  دینداری و ولایت مداری  بی شک  است و  بن جعفر )ع(  موسی 

مرهون این بزرگواران است.
امام جمعه کازرون همچنین از مردم این شهرستان خواست با توجه به دمای 
بالای هوا و کمبود منابع آب، در مصرف این مایه حیات صرفه جویی کنند.
از یکم ذیقعده سالروز تولد حضرت معصومه )س( تا یازدهم ذیقعده ولادت 
حضرت علی بن موسی الرضا )ع( به عنوان دهه کرامت و روز ششم ذیقعده 
که در میانه این دهه قرار دارد به عنوان روز بزرگداشت حضرت احمدبن 

موسی الکاظم شاهچراغ )ع( نامگذاری شده است.

لارستان
 بازدید مدیر کل کتابخانه های عمومی استان 

فارس از کتابخانه های شهرستان لارستان
از  شهرستان لارستان  به  سفر  در  فارس  عمومی  کتابخانه های  مدیر کل   
تمام  نیمه  پروژه  و  اوز  اندیشه  کتابخانه  لار،  شایگان  گنج  کتابخانه های 

کتابخانه مرکزی شهرستان لارستان بازدید کرد.
فارس،  استان  عمومی  کتابخانه های  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
کتابداران شهرستان،  با  دیدار  از  ابراز خرسندی  با  ابراهیمی  سعیده  دکتر 
این  خدمات  کیف  و  کم  از  و  بازدید  کتابخانه ها  مختلف  بخش های  از 
تمام  نیمه  ساختمان  از  بازدید  ضمن  همچنین  وی  شد.  آگاه  کتابخانه ها 
کتابخانه مرکزی لارستان، بر ضرورت پیگیری و اتمام این پروژه تا پایان 

سال 96 تاکید کرد.
دکتر ابراهیمی در ادامه بخش کودک کتابخانه اندیشه اوز این شهرستان 
را به عنوان یکی از بخش های فعال و پویای کتابخانه های استان برشمرد و 
عنوان داشت: ضروری است که از بخش های کودک کتابخانه های استان 

فارس بیشتر حمایت شود.

کتابخانه مرکزی لارستان از سال 1388 به همت اداره کل راه و شهرسازی 
مربع  متر  هزار  سه  زیربنای  با  کتابخانه  این  شده  است.  ساخته  لارستان 
تاکنون بیش از 60 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است و بودجه آن نیز از 

اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای تامین می شود.

کوار
بازدید فرماندار شهرستان کوار

 از  ساخت وساز  اراضی  مسکن مهر  
شهر کوار

این  مسئولان  از  جمعی  و  شهرستان  فرماندار  دهقان  داریوش  مهندس 
شهرستان با حضور در اراضی مسکن مهر شهر کوار از وضعیت ساخت و ساز 
منازل مسکونی و همچنین زیرساخت های مورد نیاز  این طرح بازدید کرد.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان فارس، دراین 
اسلامی  شورای  اعضای  کوار،  شهردار  فرماندار،  معاون  بازدید  برنامه 
ادارات  رییس  شهرستان،  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیر  کوار،   شهر 
راه و شهرسازی  حضور  اداره  برق و آب و رییس   ، خدمات رسان گاز 

داشتند.
فرماندار کوار در پایان این بازدید بر لزوم تسریع در رفع مشکلات مسکن 
مهر تاکید کرد و بیان داشت:  فعالیت های عمرانی برای رفع محرومیت 
است و هر جا فعالیتی در جهت عمران و توسعه انجام گیرد تقدیر شدنی 

است.
بنیاد مسکن استان فارس احداث 29 هزار واحد مسکن مهر را در شهرهای 
زیر 25 هزار نفر در استان فارس در دست اجرا دارد و از این تعداد تاکنون 

بیش از  25 هزار و 827  واحد واگذار شده است.

اقلید
بازدید معاون و مدیران توسعه 

 مدیریت و منابع دانشگاه 
از شهرستان اقلید

معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی شیراز و هیئت همراه، 
از شهرستان اقلید بازدیدکردند.

همراه  به  معصومی«  جلیل  »سید  دکتر  شیراز،  در  دا«  »وب  گزارش  به 
بهداشت  شبکه  از  روزه،  یک  سفری  در  معاونت،  این  مدیران  از  جمعی 

و درمان اقلید دیدن کرد و مسایل مربوط به این حیطه را بررسی کردند.
رییس شبکه بهداشت و درمان اقلید با اعلام خبر این بازدید گفت: در این 
سفر یک روزه، عملکرد این شبکه در حیطه توسعه مدیریت و منابع، با 

حضور معاون و مدیران ستادی، ارزیابی و پایش شد.
دکتر »اسمعیل اسکندری« افزود: یک روز پیش از حضور معاون توسعه و 
هیئت همراه، چند تیم کارشناسی از دانشگاه به اقلید اعزام شده بودند که 
برابر چک لیست های تکیمل شده این تیم، شبکه بهداشت و درمان در 

حوزه پشتیبانی ارزیابی شد. 
منابع دانشگاه  بازدید معاون توسعه مدیریت و  برنامه های  به  اشاره  با  او 
در این سفر گفت: دکتر معصومی و هیئت همراه، ابتدا از مرکز بهداشتی 
درمانی امامزاده اسماعیل )ع( بازدید کرده و پس از آن با حضور در مرکز 

ام.آر.آی، با مسوولان این مرکز دیدار کردند.
پس  دانشگاه  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  داد:  ادامه  اسکندری  دکتر 
از بازدید از بیمارستان حضرت ولیعصر )عج(، ساختمان در حال ساخت 
کلینیک ویژه بیمارستان و مرکز خدمات جامع سلامت حضرت ولی عصر 

)عج( در مرکز شهر را نیز بازدید کرد.
دکتر »سید جلیل معصومی« در پایان نشست ارزیابی عملکرد شبکه اقلید 
ارزیابی کرد و  مطلوب  را  این نشست  ارایه شده در  نتیجه گزارش های 
و  دیدار  اقلید،  درمان  و  بهداشت  حوزه  کارکنان  با  نشست  در  ادامه  در 
گفت وگو کرد. نیازهای رفاهی و مساله افزایش ساعات کاری کارکنان، 

از مهمترین موارد مطرح شده در این نشست بود.

بهبهان
مسئول پایگاه انتقال خون شهرستان بهبهان:

تامین خون سالم و کافی یکی از بزرگترین 
دغدغه های جامعه های پزشکی جهان است

مسئول پایگاه انتقال خون شهرستان بهبهان به مناسبت روز جهانی اهدای 
روزنامه  را  طلوع  روزنامه  من  گفت:  اختصاصی  گفتگوی  یک  در  خون 
را  بهبهان  شهرستان  رویدادها  و  اخبار  زیرا  دانم  می  موفق  و  مردمی  ای 
بهبهان  شهرستان  در  مناسبی  جایگاه  توانسته  و  دهد  می  انعکاس  شفاف 
به دست آورد. دکتر آرام چالیک با بیان این مطلب افزود: پایگاه انتقال 
نشان  خاطر  وی  گردید.  تاسیس   1359 سال  در  بهبهان  شهرستان  خون 
کرد: پایگاه انتقال خون شهرستان بهبهان در سال های دفاع مقدس یکی 
برای  خونی  های  فرآورده  و  خون  تامین  برای  استان  مهم  پایگاه های  از 
مجروحان جنگ حق علیه باطل بوده و این افتخار را دارد که هم اکنون 
نیز خون مورد نیاز بیماران تالاسمی، هموفیلی، دیالیزی و آسیب دیدگان 

حوادث در اعمال جراحی را در سطح شهرستان و شهرستان های همجوار 
تامین می نماید. مسئول پایگاه انتقال خون در ادامه گفت: برای رسیدن به 
خون سالم باید به مواردی از جمله؛ انتخاب افراد سالم جامعه به عنوان اهدا 
کننده مستمر، انجام معاینات پزشکی و مشاوره بیماری های قابل سرایت 
از راه خون، انجام آزمایش های لازم بر روی خون های اهدا شده، تهیه 
فرآوره های خونی با روش استاندارد، نگهداری خون و فرآورده های آن 

به روش صحیح از نظر دما و مدت زمان نگهداری توجه کرد.   
ایشان در خصوص شرایط اهدای خون گفت: افرادی که از سلامت کامل 

برخوردارند و معیارهای زیر را دارند می توانند خون اهدا کنند. 
حداقل سن 17 سال و حداکثر 65 سال، حداقل وزن 50 کیلوگرم و با فشار 
کامل  از سلامت  نظر وضعیت جسمی  از  باید  اهداکننده  و  متعادل  خون 
برخوردار باشد. نامبرده همچنین گفت: فواصل اهدای خون آقایان سالی 
4 بار )هر سه ماه یکبار( و خانم ها حداکثر سالی 3 بار )هر 4 ماه یکبار( 
وی در ادامه اظهار داشت: در صورت سابقه بیماری قلبی- عروقی، ریوی، 
کلیوی، تشنج، صرع، سابقه مصرف هر نوع دارو، سابقه تزریق خون، سابقه 
ابتلا به بیماری های عفونی، سابقه کم خونی یا بالا بودن غلظت خون، انجام 
اعمال دندانپزشکی در زمان های نزدیک به خون گیری حتما پزشک مرکز 

انتقال خون را در جریان قرار دهند. 
اجرای  خون،  اهدای  داوطلبان  گردآوری  به  ترغیب  مانند:  عواملی  وی 
برنامه های آموزشی برای آگاهی مردم به اهدای خون، گسترش پایگاه های 
انتقال خون و شبکه خون رسانی استان، ایجاد واحدهای سیار و پایگاه های 
محلی در مناطق مختلف ادراه ها، کارخانجات و... برای خون گیری، انجام 
خون های  سلامت  از  اطمینان  خونی،  گروه بندی  به  مربوط  آزمایش های 
اهدایی از نظر بیماری های عفونی منتقل از راه خون و فرآورده های آن 
به مراکز بهداشتی درمانی بیمارستان ها، نظارت بر حسن مصرف آن ها، 
تعیین شرایط استاندارد برای جمع آوری خون و محصولات خونی و موارد 
مصرف آن؛ صدور کارت و شرایط پزشکی مجاز برای اهدای خون را از 

جمله فعالیت های سازمان انتقال خون شهرستان بهبهان نام برد. 
وی در خصوص اهدای خون گفت: در جهان امروز علی رغم تحول عظیم 
علمی و با وجود پیشرفت های بزرگی که در زمینه پزشکی رخ داده است 
بزرگترین دغدغه های  از  سالم و کافی یکی  تامین خون  هنوز  متاسفانه 
مجامع پزشکی جهان است و بشر تاکنون نتوانسته است به هیچ جایگزینی 

برای این ماده زندگی بخش دست یابد. 
که بهبهان  نیکوکار  مردم  عموم  از  بهبهان  خون  انتقال  پایگاه   مسئول 
مواقع حساس و ضروری  اهدای خون در  امر  را در  پایگاه  این   همواره 
پاداش  آنان  به  خداوند  امیدوارم  کرد:  اضافه  و  تشکر  اند  رسانیده  یاری 
نیکو عطا فرماید.                                                                                      

بوشهر
پیشرفت اجرای طرح توسعه بندر 

بوشهر 18 درصد اعلام شد

مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر گفت: هم اکنون دو فاز مطالعاتی 
طرح توسعه بندر بوشهر در جزیره نگین به پایان رسیده و اسکله کانتینری 
این طرح هم اکنون 18 درصد پیشرفت  به عنوان مرحله نخست اجرایی 

فیزیکی دارد.
مردم  نماینده  بازدید  جریان  در  بنچاری  مهدی  محمد  ایرنا،  گزارش  به   
بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی از بندر بوشهر افزود: در 
اجرای پایانه کانتینری با چند مرحله ای کردن انعقاد قرارداد و ساخت این 
ترمینال قصد داریم با ایجاد فضایی رقابتی فرایند ساخت آن را به شدت 

تسریع کنیم.
وی اضافه کرد: به روز شمار بهره برداری از پروژه بندری نگین پایبند و 
متعهدیم و تلاش می کنیم فاز اول آن، که اسکله کانتینری است زودتر از 

زمان مقرر به بهره برداری برسد.
بنچاری با اشاره به پیشرفت 18 درصدی طرح توسعه بندر بوشهر در جزیره 
 400 و  هزار  سه  جزیره  این  در  کانتینری  پایانه  اجرای  در  نگین گفت: 
میلیارد ریال سرمایه گذاری می شود که ظرفیت تخلیه و بارگیری کانتینر 

دربندر بوشهر سالانه به یک میلیون تی.ایی.یو کانتینر افزایش می یابد.
وی ادامه داد: استان بوشهر با وجود 937 کیلومتر نوار ساحلی و 11 بندر 
اقتصادی را به دریا و دریانوردی دارد و این  بیشترین وابستگی  تجاری، 
طلب  بخش  این  به  را  استان  مسئولان  و  نمایندگان  ویژه  نگاه  موضوع 

می کند.
بنچاری گفت: با توجه به اینکه بندر بوشهر کمترین فاصله را تا شهرهای 
بزرگ کشور از قبیل تهران، اصفهان و شیراز دارد، نیاز است متناسب با 
توسعه بندر بوشهر، توسعه زیرساخت های حمل و نقل جاده ای و ریلی 
استان با حمایت و تاکید نمایندگان مجلس شورای اسلامی در استان تسریع 
با  اقتصادی  های  فعالیت  بیشتر  چه  هر  رونق  و  شکوفایی  شاهد  تا  شود 

محوریت دریا در این استان باشیم.
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی در این بازدید 
ضمن تقدیر از زحمات مسئولان اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر 
گفت: تا کنون کارهای بسیار خوبی در توسعه زیرساخت های بندری و 

دریایی در بنادر این استان صورت گرفته است. 
حجت الاسلام عبدالحمید خدری افزود: برای هرگونه همکاری با مدیران 
اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر در زمینه رشد و ارتقای بنادر 

استان آمادگی دارد.

هرمزگان
 پروژه آب شیرین کن بندرعباس 

در انتظار دریافت تسهیلات
آب  پروژه  اینکه  بیان  با  هرمزگان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
شیرین کن بندرعباس اولویت اول این شرکت است، گفت: مشکل اصلی 

در اجرای این پرژه تامین منابع مالی آن است.
 امین قصمی درگفت وگو با ایرنا اظهار داشت: هم اکنون این پروژه 25 
میلیون  و مجموع سرمایه گذاری آن 240  دارد  فیزیکی  پیشرفت  درصد 

دلار است.

وی افزود: در صورت تامین 150 میلیون دلار آن )مبلغ مصوب( از طریق 
صندوق توسعه ملی، 80-70 درصد این پروژه تامین مالی خواهد شد.

این مقام مسئول بیان داشت: در حال رایزنی با صندوق توسعه ملی و بانک 
عامل صنعت و معدن و تجارت برای دریافت تسهیلات هستیم.

قصمی تاکید کرد: در صورت تامین مالی، با تحویل پکیج آب شیرین کن 
از کشور اتریش تا پایان شهریور ماه امسال، بخشی ازمرحله اول این پروژه 
آینده  ماه سال  تا شهریور  متر مکعب در شبانه روز  با ظرفیت 20 هزار 

)1396( وارد مدار می شود. 
مسئول  تنها  شرکت  این  کرد:  نشان  خاطر  هرمزگان  آبفای  مدیرعامل 
توزیع آب شرب است و طبق قوانین وزارت نیرو اجازه ورود به تامین و 
تولید منابع آبی را ندارد اما به دلیل کاهش و محدودیت منابع، ناگزیر با 
احداث آب شیرین کن به بخش تامین آب نیز وارد شده و با جدیت در 

حال پیگیری و تسریع در اجرای آن است. 

کهگیلویه
 افزایش بیش از 25درصدی کشت 
گلخانه ای در کهگیلویه و بویراحمد

و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
بویراحمد گفت: امسال سطح زیرکشت گلخانه های این استان، نسبت به 

سه سال گذشته بیش 25 درصد افزایش یافته است.
شهرام عسکری در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: در سه سال اخیر 10 
به  با 9 هکتار وسعت  تولید صیفی و سبزی  واحد گل رز و چهار واحد 

کشت گلخانه ای کهگیلویه و بویراحمد افزوده شد.
وی بیان کرد: 43 واحد گلخانه در این استان به کشت سبزی، 28 واحد 
به تولید گل رز هلندی، چهار گلخانه به کشت توت فرنگی ،چهار واحد 
به پرورش گل های آپارتمانی و یک واحد نیز به پرورش قارچ خوراکی 
و  کهگیلویه  گلخانه های  کشت  زیر  سطح  عسکری  دارد.  اختصاص 

بویراحمد را در حال حاضر 38 هکتار برآورد کرد.
و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
توت  شامل  محصول کشاورزی  تن   150 و  هزار  هفت  بویراحمد گفت: 
میلیون و 500 هزار شاخه  فلفل رنگی و 13  انواع  فرنگی، گوجه، خیار، 
گل بریده در یک سال گذشته، در گلخانه های این استان تولید و روانه 

بازارهای مصرف شده است.
وی اظهار کرد: سهولت در رساندن مواد مغذی به گیاه از طریق تزریق و 
در نتیجه داشتن ارزش غذایی بهتر و زیبایی و مشتری پسند بودن محصول 

از دیگر مزایای بهره وری کشت گیاهان به صورت گلخانه ای است.
عوامل  کنترل  امکان  دلیل  به  گلخانه ای  های  گفت:کشت  عسکری 
های  پدیده  از  جلوگیری  دمایی،  تغییرات  همچون  محیطی  تاثیرگذار 
منابع آب، خاک،  از  بهینه  استفاده  و همچنین  و گرمازدگی  سرمازدگی 
کمی  افزایش  راهکارهای  از  یکی  کشاورزی  نهادهای  دیگر  و  سوخت 
و  کننده  مصرف  رضایتمندی  که  است  کشاورزی  محصولات  کیفی  و 
افزایش درآمد تولیدکننده از مزایای آن است. وی افزود: توسعه گلخانه 
های انفرادی و فعال کردن مجتمع های گلخانه ای در شهرستان ها از عمده 

برنامه های جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد در این بخش است.
و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
از  برابری سطح زیر کشت گیاهان دارویی  پنج  بویراحمد گفت:افزایش 

دیگر دستاوردهای تولیدات کشاورزی در دولت یازدهم است.
عسکری افزود: هم اکنون 85 هکتار از زمین های کشاورزی کهگیلویه و 
بویراحمد زیر کشت گیاهان دارویی استویا، بابونه، نعناع فلفلی و به لیمو 
است، در حالی که سطح زیر کشت گیاهان دارویی این استان در سه سال 

گذشته 10 هکتار بود.
وی با اشاره به ایجاد اشتغال مستقیم هشت تا 15 نفری در هر هکتار از 
گیاهان دارویی، تولید و درآمد 250 تا 400 میلیون ریالی از کشت گیاهان 
دارویی بیان کرد: توسعه سطح زیر کشت گیاهان دارویی از راهبردهای 

دولت برای رونق اقتصادی در کهگیلویه و بویراحمد است.
عسکری پرداخت تسهیلات بلاعوض بین پنج تا 90 میلیون ریال، تسهیلات 
بانکی،حمایت برای سم پاشی و خشک کردن از جمله کمک های دولت 

برای توسعه کشت گیاهان دارویی در این استان است.
و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
بویرگفت: سطح زیر کشت محصول ارگانیک در استان امسال نسبت به 

سال گذشته بیش از 25درصد افزایش یافته است.
عسکری افزود: طرح تولید محصول ارگانیک در سطح دو هزار و 50هکتار 
از مزارع و باغ های کهگیلویه و بویراحمد آغاز شده است در حالی که 

سال گذشته این طرح در یک هزار و 500 هکتار زمین اجرا شد.
وی بیان کرد: این طرح در شهرستان های مختلف این استان اجرا می شود. 


